

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第 五十五 卷 一期
中華民國一一四年六月

Vol.55 No.1
JUN 2025

目 錄

Content

以法規沿革及土壤沖蝕機制探究現行山坡地劃定之準則..... 蘇郁婷、廖婕雅、洪啟耀	3403
Research and Application of Water Storage Facilities Design Principles on the Farmland Readjustment Area..... Yu-Ting Su, Chi-Yao Hung	
以法規沿革及土壤沖蝕機制探究現行山坡地劃定之準則..... 劉宸妤、邱雅筑、羅偉誠	3423
The Feasibility of Establishing Debris-Flow Warning Criteria Based on Different Regional Units..... Chen-Yu Liu, Ya-Chu Chiu, Wei-Chen Lo	
台中地區卵礫石層之物理性質與力學特性..... 翁君泰、許珮筠、邱雅筑	3441
Analysis of Soil Erosion under Varying Rainfall Intensities and Diffusion Coefficients..... Jun-Tai Weng, Pei-Yun Hsu, Ya-Chu Chiu	
應用三維數值方法預測降雨後邊坡地下水位變化..... 趙軒磊、張光宗	3457
A new Eulerian SPH shallow water model applied to 2D flow around a spur dike..... Hsuan-Lei Chao, Kuang-Tsung Chang	
以分離元素法探討邊坡性質對臨界位移量的影響..... 沈羿丞、張光宗	3473
Study on the Planning Location and Changes in Detention Volume of Detention Ponds under Climate Change Using the SWMM Model..... Yi-Cheng Shen, Kuang-Tsung Chang	
以降雨重現期分析陳有蘭溪流域之崩塌—以莫拉克颱風為例..... 曾煒哲、張光宗	3485
Enhancing Learning Effectiveness in Geomorphology through Learning by Doing and Problem- Based Learning..... Wei Zhe-Tseng, Kuang-Tsung Chang	